

LIVE IN HARMONY WITH ONE ANOTHER

與人和睦

ROMANS 12.6 / 1 PETER 3.18

羅馬書 12:6 / 彼得前書 3:18

Cultural differences and expectations had to be negotiated, and when they were, Paul, in particular, knew the whole would be greater than the sum of the parts

文化差異和期望必須進行協商，當他們協商時，保羅尤其知道整體將大於部分的總和

THE MCGREGOR-SMITH REVIEW

麥格雷戈史密斯評論

Diversity of people brings diversity of skills and experience, which in turn can deliver richer creativity, better problem solving, and greater flexibility to environmental change

人的多樣性帶來了技能和經驗的多樣性，這反過來又可以帶來更豐富的創造力、更好的問題解決能力以及對環境變化的更大靈活性

If BME talent is fully utilized, the economy could receive a £24 billion boost

如果BME人才得到充分利用，經濟可能會獲得240億英鎊的提升

ACTS CHAPTER 13

使徒行傳13章

Now there were at the church in Antioch prophets and teachers: BARNABUS, and SIMEON (who was called NIGER) and LUCIUS of Cyrene, and MANEAN who had been brought up with Herod the tetrarch, and SAUL

現在在安提阿教會裡有先知和教師：巴拿巴、西緬（稱為尼日爾）、古利奈人路修斯、和分封王希律一同長大的馬尼，以及掃羅

CYPRUS, POSSIBLY ETHIOPIA, LIBYA, ISRAEL & TURKEY

塞浦路斯、可能是埃塞俄比亞、利比亞、以色列和土耳其

AND GREEKS

和希臘

THE NATION OF ISRAEL

以色列民族

Abraham	亞伯拉罕
Judah's wife	猶大的妻子
Egyptians	埃及人
Moses' wife	摩西的妻子
Rahab	喇合
Ruth	路得
Bathsheeba	別示巴
Esther	以斯帖

THE NETWORK CHURCH

網絡教會

Hong Kong
Singapore
South Africa
Zimbabwe
USA
Nepal
UK
Germany

香港
新加坡
南非
津巴布韋
美國
尼泊爾
英國
德國

Revelation 7:9: After this I looked, and behold, a great multitude that no one could number, from every nation, from all tribes and peoples and languages,

啟示錄 7:9 此後，我觀看，看見有許多人，沒有人能計算，是從各邦國、各支派、各民族、各語言來的，

DIVERSITY IN THE BIBLE ?

聖經中的多樣性？

EXAMPLES ?

例子？

.....
.....
.....
.....
.....
.....

MISSION AND CHURCH

使命與教會

Eph 1: 9-10

He made known to us the mystery of his will according to his good pleasure, which he purposed in Christ, to be put into effect when the times reach their fulfilment—to bring unity to all things in heaven and on earth under Christ

弗 1: 9-10 照自己在基督裏所立定的美意，使我們知道他旨意的奧祕，要照著所安排的，在時機成熟的時候，使天上、地上、一切所有的，都在基督裏面同歸於一。

ECCLESIA 教會

... a political assembly - of the citizens of ancient Greek states. It was the title of the periodic meeting of the Athenians to conduct public business and consider affairs proposed by its council. And this ecclesia was responsible for declaring war, identifying military strategy, and electing officials.

.....一個政治集會 - 古希臘國家的公民。這是雅典人定期會議的標題，以處理公共事務並審議其理事會提議的事務。這個教會負責宣戰、確定軍事戰略和選舉官員。